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7. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2013  
 
 
 
 
Haburová: 
Chcela by som vedieť vašu odpoveď na tu voľnú plochu pod Trnávkou, kde sme aj v rozpočte 
schvaľovali financie na jej úpravu. Bol tam pozrieť aj pán architekt Panda, ale nevieme aký je 
výsledok. 
 
Ing. Gore: 
Bolo tam plánované jednak nejaké ihrisko, jednak pódium aj z hľadiska počtu obyvateľov, aj 
z hľadiska toho, že aká je štruktúra obyvateľov. Vrátime sa k tomuto zámeru s tým, že 
prehodnotíme rozsah. Neradi by sme robili niečo polovične, chceme to vyriešiť komplexne. 
Určite z týchto prostriedkov bude možné urobiť pódium. Čo sa týka ihriska máme v zámere 
so slovenskou sporiteľňou ísť do nejakého spoločného projektu, kde by sme získali externé 
zdroje. Bude na to zima, aby sa pripravilo a na jar sa pokračovalo v realizácii.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 25.9.2013 
 
 
 
 
 
 
 


